
Protokoll fört vid styrelsemöte med Envikens IF 4/9-24

Närvaro: Nova Quiding Roos, Mattias Andersson, Anna Olars, Michaela Wikberg Gnojek, Tommy

Back, Edvin Andersmats, Anna Ahlén

Föregående protokoll

● Michaela undersöker vad som kan göras för att locka fler ledare då behov finns.

● Styrelsemedlemmar som ej har tillgång till kontot på Bjursås sparbank ska få tillgång och

Nova ska få behörighet att kontrasignera.

● Marit ska undersöka bland några personer som kanske kan hjälpa till att skapa en enkät som

kan skickas ut till föreningens medlemmar.

● Edvin ska se till att ett möte bokas med sektionerna och Anita Andersmats för att se till att

ansvaret för anmälningsprocessen till Svenska skidspelen fördelas ut på sektionerna likt det

system som används nu för DAK.

● “Förväntningar-dokument” fastställdes och ska senare skickas ut till alla personer i

huvudstyrelse samt sektionsstyrelser efter att några mindre justeringar är gjorda.

● Färdigställandet av policy för sociala medier ska ske i höst.

● Edvin ska skriva ut och plasta in krisplanen och förmedla ut till alla platser/aktiviteter.

● 9 ledare som haft lång tid på sig att skicka in registerutdrag kommer att få avgå om inte detta

är gjort innan augusti är slut.

● Anna kollar med Folksam vad som gäller inför nästa år vad gäller försäkringar och Schyssta

klubben.

● Förslag: Lagkassor ska helst finnas på ett dedikerat bankkonto. Kostnadsställen kan användas

för att “öronmärka” så att rätt lag har rätt summa. Ska diskuteras med fotbolls- och

innebandysektionen.

● Patrik ska ta fram förslag på hur gymmet skulle kunna utnyttja kallförrådet.

● Michaela ska kolla med sektionerna om det ska finnas en egen sida i

“förväntningar-dokumentet” på vad som förväntas av föräldrar/idrottsutövare.

● Mötet beslutade att föreningen ska gå över till att använda SportAdmin istället för Laget.se.

Tommy ska kontakta SportAdmin för att meddela detta.



Ekonomisk rapport
Disponibelt belopp: 319 714 kr.

Hallen AB

Tommy meddelar att man har räknat på ett förslag angående att uppgradera kallförrådet och

använda det till gymaktiviteter, och det ser just nu ut som att varken hallen eller EIF har råd

att genomföra de förändringar som behövs på förrådet. Hallen AB behöver just nu prioritera

att investera i ett nytt golv till idrottshallen.

Övrigt

SportAdmin

En person från SportAdmin håller en presentation av applikationen för alla närvarande under första

timmen av mötet. Mötet beslutar att processen för att gå över till SportAdmin ska påbörjas redan nu

i september för att hinna nyttja applikationen redan till innebandysäsongen.

Styrelsen kommer med hjälp av SportAdmins hjälp att påbörja migreringen och relevanta

utbildningar så snart som möjligt (som fler kan komma att bli inbjudna till).

Kiosken

Anna Ahlén berättar att hon har fått administrera och hantera arbetet med kiosken helt själv under

en längre tid, och detta fungerar inte. Mattias får i uppdrag att gå ut med information till lagen att

hon måste få hjälp och stöttning i det arbete som görs för att hålla kioskerna ajour.

Tempo

Anna A tar upp att Tempo har ett önskemål om att samarbeta med föreningen och har bland annat

försökt matcha de priser vi har hos den grossist vi använder nu. De vill också gå med och sponsra

föreningen mer än man gör idag (mer än att vi bara handlar där). Anna O tar ett samtal med Tempo

kring hur ett nytt samarbete skulle kunna se ut. Anna A har sedan mandat att bestämma om de

priser vi får från Tempo är rimliga (ur vinst synpunkt) och kan sedan köra igång att handla där.

Dock vill vi ändå begränsa vilka personer som får göra inköp på Tempo då det ibland köps in saker

som vi bestämt inte ska säljas i kiosken. Anna A kommer också att göra en lista på hur inköp måste

göras (utifrån bokslutssynpunkt).

DAK

Edvin och Anna och skapar kopior på nuvarande Google-dokument för anmälan till DAK och tar bort

telefonnummer samt gör att de ej är redigerbara. Sektionerna ska sedan se till att alla lag får länkar

till dessa dokument för att alla ska kunna bekräfta att de fått rätt pass tilldelat samt se vilka de kan

samåka med.

Lagkassor

Då SportAdmin har stöd för att hantera lagkassor så avvaktar vi med diskussionerna kring detta tills vi

gjort bytet från Laget.se.

Nästa möte: måndag 7/10 kl 19:00



Edvin Andersmats


